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تیر 10, 1393
به گزارش نگاه روز؛  نماینده مردم ارومیه در مجلس احیای دریاچه
ارومیه را بهعنوان نماد ملی و در دستور کار تمامی وزارت خانهها و
سازمانها در نظر گرفت و با تاکید بر اینکه نگاه به دریاچه ارومیه
نباید سیاسی باشد، گفت: گرچه احیا و نجات دریاچه ارومیه پروژهای
سنگین و هزینهبر است اما انتظار میرود مسئولان مربوطه قدمهای

عملیاتی در این راستا بردارند.

عابد فتاحی درباره اینکه رییس جمهور دستور آغاز عملیات اجرایی
احیای دریاچه ارومیه را ابلاغ کرده اما معاون برنامهریزی و امور
اقتصادی وزارت نیرو اعلام کرده که مشکل دریاچه ارومیه بهراحتی حل
نمیشود گفت: احیاء و نجات دریاچه ارومیه یک پروژه بسیار سنگین و
هزینهبر است و باید دید که در فاز مطالعاتی قصد دارند برای

دریاچه ارومیه چه کاری انجام دهند.

وی افزود: در حال حاضر نزدیک به 90 درصد دریاچه ارومیه خشک شده و
چیزی به نام دریاچه نداریم و در طی مدت زمانی که میتوانستند از
نظر اجرایی کاری انجام دهند هیچگونه کاری برای نجات دریاچه

ارومیه انجام ندادند.

نماینده مردم ارومیه در مجلس خاطرنشان کرد: به نظر میرسد برای
اینکه بتوانند دریاچه ارومیه را نجات دهند، باید بهعنوان یک نماد
ملی همه وزارتخانه ها و سازمانهای بخش خصوصی در این رابطه وارد
عمل شوند و از تجربیات دانشمندان آمریکایی و اروپایی نیز استفاده

کنند.

فتاحی تصریح کرد: دریاچه ارومیه نماد قدرت جمهوری اسلامی ایران
است و برای کشور اهمیت دارد، اگر ایران بتواند دریاچه ارومیه را

احیا کند قطعا بسیاری کارهای دیگر نیز انجام خواهد شد.

وی با تاکید بر اینکه نجات دریاچه ارومیه کار سختی است و هزینه
زیادی میبرد اظهار کرد: معتقدم نگاه به دریاچه ارومیه، نباید
سیاسی باشد چرا که نهتنها در دولت احمدینژاد بلکه در دولتهای
گذشته نیز یعنی از سال 72 که علایم خشک شدن دریاچه ارومیه ظهور
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کرد، هیچ دولتی به این موضوع نپرداخت و اگر بخواهیم با نگاه
سیاسی و قومیگرایی به این موضوع نگاه کنیم این یک جنایت در کشور

است.

فتاحی با اشاره به اینکه از مسئولان ذیربط انتظار میرود نسبت به
عملیاتی کردن نجات دریاچه ارومیه بیشتر حساس بوده و اقداماتی را
انجام دهند گفت: معتقدیم در دنیا برای هر مشکلی راهحلی دارد و
برای حل مشکل دریاچه ارومیه هم باید قدمهای عملیاتی برداشته شود


